

Nanorama BEST-møde

Referent

12. marts 2015

Indhold

1	Generelt	2
1.1	Jubilæumsudvalget	2
1.2	Kasserens punkt	3
1.3	Intro til Rizz+Drop	3
1.4	Flydende opgaver	3
1.5	Udlån af lydanlæg til TK	3
1.6	Udlån generelt	3
1.7	T-shirts til bestyrelsen, tage billeder til hjemmeside	4
1.8	iNano vil gerne sige tak for hjælpen til kinabar	4
1.9	Tyveri	4
1.10	@lkymia fylder 35 år	4
1.11	Fredagsbarudvalget	4
1.12	kageliste	5
1.13	Bevco	5
1.14	Evt	5
2	Evaluering	5
2.1	Generalforsamlingen	5
2.2	"Hvad kan jeg blive-foredrag	6
2.3	Inden Karnevalsfest	6
3	Kalender	6
3.1	Hyggearrangement for ny Best	6
3.2	Kapsejlads	6
3.3	Møder i næste kvarter	6
3.4	Labrundvisning	7
4	TO-DO liste	7

Tilstedeværende

Rim, Mads, Asger, Hamming, Emma, Henrik, Jonas, Christina, Jakob, Maria(jubi-udvalg), Halvor(jubi-udvalg),

1 Generelt

1.1 Jubilæumsudvalget

Halvor og Maria er på besøg!

Der er flere ekstra arrangementer i forhold til Nanoramas 10-års jubilæum som best ikke står for, det gør Jubilæums-udvalget. Der afholdes:

Lanciers 22. april

Reception d. 20 maj

Bankobar 8. maj

Galla 23. Maj.

Hvad skal Nanorama bidrage med?

Til lanciers og banko vil udvalget selv stå for arrangementerne, udover PR's hjælp til reklame.

Reception og gallafest: Halvor foreslår at bestyrelsen planlægger reception, og udvalget planlægger og gennemfører gallafesten med nanorama i baren som ved normale fester.

Generelt skal Nanorama og udvalget dog samarbejde tæt om økonomi i forhold til afholdelse af fest og accessories.

Vi har fået 10.000,- af Topsøe, til jubilæumsfesten.

iNano vil gerne dække et eventuelt underskud op til 10.000,-. Dette stiller krav om et præcist budget fra vores side, så der kan redegøres for evt. underskud.

Worst-case overslag til samlede udgifter: 25.000,-. Halvdelen er dækket af virksomheder, dertil iNanos cover-up til 10.000,-.

Receptionen forventes at blive en udgift. Mad forventes at koste omkring 10.000,-.

Der mangler en god løsning på plads til 200 dansende mennesker. max 150 mennesker kan spise i foyeren.

Der foreslås telt og terrasse-varmere. Halvor foreslår at området foran nano-aud også tages i brug under spisningen, og bliver til fadøls-lounge derefter.

Det kræver godkendelse af Jørgen Kjems. Udvalget er ansvarlige.

Det pointeres at man godt kunne bruge flere penge på galla, da vi har overskud.

Kuvert-prisen er 250,-/person, 3-retters fra kemisk.

Opsummering: nanorama hjælper med at stille op, og det foreslås at vi betaler for rengøring så vi ikke skal rydde op i gallatøj.

Der afholdes et møde med udvalget senere, når vi er tættere på arrangementerne.

Nanorama undersøger bevillingsregler mht. onsdag og lørdag(Reception og galla hhv.).

Jubi-udvalget bailer.

1.2 Kasserens punkt

Vi har mange penge, men Jonas har endnu ikke adgang til dem. Christina har altså stadig magten.

Hvis man lægger ud for noget skal man:

Skrive navn og konto-nr. på bon'en. Nu overføres det præcise beløb på bon'en til din konto.

Du SKAL have en kvittering.

Der må meget gerne KUN være de ting der skal refunderes på bon'en og ikke alt muligt andet privat.

Vi skriver best-fortegnelser og vedtægter under. vedtægter drejer sig om Mobile-Pay, hvem har hvilke nøgler, banken og alkoholbevilling.

1.3 Intro til Rizz+Drop

Alle har fået Henriks mail.

Man kan sætte sin nano-mail som alias.

Christina viser Rizz frem. La' vær' med at slette det hele, dummy!

ctrl+enter laver kommentar.

Man ajour-fører selv sin to-do-liste på Rizz.

1.4 Flydende opgaver

Halvor har lavet alt for meget. Christina lover at uddelegere.

En person skal læse evalueringer inden møder hvor evalueringer skal diskuteres. Det foreslås at næstformanden læser evalueringer, og referenten skriver dem når det giver mening.

Post-hentningen ligger hos forkvinden lige pt., men foreslås flyttet til kassereren, da det alligevel bare er regninger. Denne opgave flyttes til kasserer.

Toilet-papir der skal hentes før fester flyttes til dungeon-master. Der er tvivl om opgavens relevans..

Mads synes det er nedern at vaske klamme klude hjemme, når man bor i Viby. Det vedtages at smide klamme, billige klude ud.

1.5 Udlån af lydanlæg til TK

Det drejer sig om d. 8. maj. Det kan vi ikke, da vi afholder bankobar. Ærgeligt!

1.6 Udlån generelt

Grej lånes, generelt med stor glæde, ud til nano-studerende fra huset, til arrangementer på nano

Lyd, fadøl, bar-elementer og køleskabe lejes ud til 500,- pr. styk. Vi kan sælge fustacher med til fadøls-anlæg for 600 (650?) for fustacher.

Udlejning foregår mest i løbet af sommeren.

1.7 T-shirts til bestyrelsen, tage billeder til hjemmeside

yay!

1.8 iNano vil gerne sige tak for hjælpen til kinabar

Selvtak, sku' det være en anden gang?

Vi(Maria og Christina) stod med en masse oprydning/opvask selvom det ikke var planen. Derfor vil iNano gerne give en gave, et spil til baren el. lign.

Vi vil gerne have en slushice-maskine!

Mere reelt foreslås et spil til en wii. Måske 'We Sing' til wii.

Mads imiterer Abba.

Christina ansøger om at få We Sing som gave.

1.9 Tyveri

Der blev i fredags d. 6. marts stjålet 1700,- i byttepenge fra vores eget rum. Pengene blev talt op mandag, og de var væk fredag. Pengekassen er set torsdag. Kassen blev stjålet fredag. Dette tyveri virker mere planlagt/overlagt end sidste gang.

Der er tvivl om hvorvidt døren til rummet lukker ordentligt.

Pengeskabet vil vi gerne have boltet fast, det vil Christina spørge om lov til.

Ved fast-boltning i bar-element risikerer vi at baren bliver ødelagt ved et eventuelt tyveriforsøg.

Foreløbigt:

Der er ingen penge i rummet i eval.-perioden.

Får vi lov, bolter vi pengeskabet fast. TA snakker med Tony.

Generelt skal det ikke være alment kendt at vi har et pengeskab.

1.10 @lkymia fylder 35 år

De holder reception d. 17. april. Vi vil gerne have et par repræsentanter. Henrik og Hamming tager til reception.

Der skal findes en gave. Det klares på et senere tidspunkt. Forslag om Hoptimist sables ned.

1.11 Fredagsbarudvalget

Fungerer ikke optimalt med den store facebookside med 70 mennesker. Det foreslås at stille som krav at dem der er i udvalget skal stå i bar/fest-bar min. 1 gang om året, ellers ryger man ud.

Der skal oprettes et lille kerneudvalg der står for at køre den store gruppe.

Den lille gruppe står for at planlægge temaer og finde folk, organisere osv.

Jakob synes at kerne-gruppen er en god idé, men det er svært at finde folk over 3. årgang, når man ikke kender nogen.

Det diskuteres hvorledes man skal 'udvælge' den/de ansvarlige fra hver

årgang. De ansvarlige på hver årgang står hovedsagligt for at finde folk på årgangen til at stå i bar.

Udvalget skal hurtigt trænes til at stå i bar. Listen over trænede folk ligger i Dropbox.

Folk på listen skal kun fjernes når de er væk fra uni eller ikke ønsker at stå der.

Emma og Jakob skriver mails til de studerende.

1.12 Kageliste

Kagelisten er vedtaget, og forefindes på Rizzoma. Rim har dej (måske bagt) med næste gang.

1.13 Bevco

Emma har haft et møde med 'Æ'ske fra Bevco.

Vi skal købe for min. 2500 for at få fri fragt, og der er mængderabat. Det foreslås at vi køber ind færre gange, men mere af gangen, da det bliver billigere. Skal vi have øl fra andre steder end Carlsberg? Jonas mener ikke at vi er forpligtet overfor Carlsberg rent juridisk, og der er god stemning for at vi får enkelte mærker der ikke er fra Carlsberg.

Vi må ikke have Bevco's jägerbomb-maskine stående når vi ikke køber mere jäger end vi gør. Den er blevet leveret tilbage, og ingen savner den.

1.14 Evt

2 Evaluering

2.1 Generalforsamlingen

Alle ønsker mere kød og mindre salat på pizzaer til best efter GF.

GF var effektiv og tog kun 2 timer, nice! Pizza er bonus!

Jonas er glad for at der er stillet nok op til at lave et egentligt valg!

Mængden af portvinen var god, men der var for meget hvid portvin. Der er 1 ½ flasker tilovers, og manges førstevalg var den traditionelle portvin.

Trøffel mængden er god, der blev bestilt 80 stk, halv størrelse fra Matematisk Kantine.

Rim foreslår 1 kg-trøfler. Henrik gi'r hvis Rim spiser en i et hug!

2.2 "Hvad kan jeg blive-foredrag

Det var godt! Der var dejligt mange mennesker. Fedt med en mindre virksomhed.

Henrik vil gerne have foredrag der er relevante for kandidatstuderende. Dette

er i god tråd med at iNano uddanner færre phd'er nu end før.
Hamming vil gerne holde et foredrag før næste GF, efter at russerne er faldet på plads.
Jonas vil bare have flere, men det argumenteres at for mange arrangementer vil reducere efterspørgslen.
Kombien af phd-grand prix og hvad kan jeg blive-arr. dækker det 'faglige' behov i vores arrangementer.

2.3 Inden Karnevalsfest

Der blev afholdt forfest for de bestyrelser der er med til at arrangere karnevals festen.
Det er fedt at møde de folk man skal holde fest med!
Positiv stemning, god idé!

3 Kalender

3.1 Hyggearrangement for ny Best

Mads laver doodle til planlægning af best-hygge i marts/april.

3.2 Kapsejlads

Ligger d. 24. april. Christina gennemgår Kapsejlads for dem der ikke har prøvet det før.
Vi har de sidste par år holdt fredagsbar efter kapsejlads. Sidste år holdt nogle fra bestyrelsen en fredagsbar der blev stor, og lukkede til kl 02:00.
Skal vi gentage succesen? Der opnås enighed om at holde en fredagsbar der potentielt kan holde åbent til kl. 02:00, som evt. kan lukke tidligere.
Det pointeres at det er svært at finde folk til bar, især til kapsejlads, hvor folk bliver fulde. Christina og Rim vil gerne stå i bar :)
Vi behøver ikke at åbne kl. 16.
Rim vil gerne sætte op, Jonas vil ikke, men vil gerne stå.

3.3 Møder i næste kvarter

Der er dyb frundring over at alle har fri 12:00 til 14:00 om torsdagen. Det er her vil holder best-møder i Q4. Første møde efter eval. er torsdag d. 9. april.

3.4 Labrundvisning

Første arrangement i Q4, ligger fredag d. 10. april fra 15:00 til 16:00. phd'er viser folk rundt i nano-huset. Vi har ikke tilmelding, folk møder bare op. Der er plads til 5 grupper af 10, så tilmelding ej nødvendigt.
Nanorama-best har ikke noget ansvar udover at reklamere for det. Vi giver øl til rundviserne.

4 TO-DO liste

Jonas:

Emma:

Christina:

Asger:

Hamming:

Mads: Lav Doodle til best-hygge.

Henrik:

Rim: Lav facebook-event for lab-rundvisning.

Jacob: